

第三級防疫警戒

地點

台北市、新北市

時間

5/15-5/28

全國防疫因應措施

1. **休閒娛樂場所應關閉**：歌廳、舞廳、夜總會、俱樂部、酒家、酒吧、酒店(廊)、錄影節目帶播映場所(MTV)、視聽歌唱場所(KTV)、美容院(觀光理髮、視聽理容)、撞球場、健身中心(含國民運動中心)、室內螢幕式高爾夫練習場、遊藝場所、電子遊戲場、資訊休閒場所、休閒麻將館及其他類似場所。
2. 全國宗教祭祀場所活動部分，全面**停止進香團與遶境**相關活動，包括寺院、宮廟、教堂(教會)及其他類似場所之活動，應落實實聯制與社交距離，並加強清消。
3. 全國中、小學校園**停止對外開放**。
4. 全國社團停止交接活動。

第三級警戒區域9大防疫指引

1. **外出時全程佩戴口罩**。
2. 避免不必要移動、活動集會。
3. 停止**室內5人、室外10人以上**的家庭聚會(同住者不計)和社交聚會。
4. 自我健康監測(有症狀應就醫)。
5. 營業場所及洽公機關：落實人流管制，戴口罩、保持社交距離。
6. 職場及工作處所：遵守**企業持續營運指引**之防疫規定，**落實個人及工作場所衛生管理**，啟動企業持續營運因應措施(如異地、遠距辦公、彈性時間上班)。
7. 餐飲場所：應遵守實聯制、社交距離、隔板等防疫措施，無法落實則採外帶。
8. 婚、喪禮：應落實實聯制、社交距離並加強清消。
9. 公共場域、大眾運輸加強清消。

第三級警戒區域應額外關閉場所

1. **觀展觀賽場所**：展覽場、電影片映演場所(戲院、電影院)、集會堂、體育館、展演場所(音樂廳、表演廳、博物館、美術館、陳列館、史蹟資料館、紀念館)、活動中心、室內溜冰場、室內游泳池、遊樂園、專營兒童遊戲場及其他類似場所。
2. **教育學習場域**：社區大學、樂齡學習中心、訓練班、K書中心、社會教育機構(社會教育館、科學教育館、圖書館)、老人共餐活動中心等其他類似場所。

第三級警戒區域醫療體系應變

- ※擴大開設專責病房。
- ※分艙分流。
- ※設置戶外篩檢站以採檢。
- ※廣泛運用遠距醫療於門診病患。
- ※積極啟動專責應變醫院

第三級警戒區域因應措施

- ※第二、三級警戒範圍人員應減少區域間的非必要移動。
- ※擴大台北市萬華地區篩檢量能。

賣場店家照常營業補貨 無需急著搶購

- ※國內的防疫與民生物資非常足夠
- ※加強防疫期間，賣場店家仍會照常營業與補貨，若非必要，毋需急著搶購。

LEVEL 3 epidemic prevention ALERT

Location: Taipei city / New Taipei city

Time: 5/15-5/28

National epidemic prevention measure

1. All places of business and public venues (entertainment venues) are shuttered include : MTVs, KTVs, saunas, dance halls, discos, bars, pubs, cafes and tea parlors, barbershop, salons, Massage parlour, bowling/snooker houses, gyms (including citizen workout center), nightclubs, beer halls, internet cafes, and gaming parlors, rental internet places, indoor gulf clubs, mahjong houses and other similar places.
2. Religious activities : No activities of Gods worshipping groups/Mazu touring around Taiwan (and similar ones) are allowed, including all temples, churches and other similar places. Social distancing should be fully practiced and cleaning and disinfections should be reinforced.
3. All campuses of elementary and secondary schools are closed to the public.
4. All national societies cease all activities.

LEVEL 3 epidemic prevention ALERT

9 major epidemic prevention guidelines for level-3 alert area

1. Wear a mask all the time when going out
2. Avoid unnecessary movement, activities or gatherings
3. Stop family gatherings of 5 people indoors or more than 10 people outdoors (Excluding those who live together) and social gatherings
4. Self-health monitoring (see a doctor if you have symptoms)
5. Business premises and public offices: implement crowd control, wear masks, and maintain social distancing
6. Business premises and workplace: Comply with the guidelines and the epidemic prevention regulations for corporate continuity operations, implement personal and workplace hygiene management, and initiate continuous business operations response measures (e.g. remote office, remote office, flexible working hours)
7. Dining venues: The real-link system, social distancing, partitions and other epidemic prevention measures should be observed. Take out if you can't implement.
8. Wedding and funeral: We should implement the real-link system, social distancing and strengthen cleaning and disinfection
9. Public domain public transportation ∨ strengthen cleaning and disinfection

The Level-3 Alert area should be additionally closed

1. Places for viewing exhibitions and competitions: exhibition venues, movie theaters (cinemas, cinemas), assembly halls, gymnasiums, exhibition venues (concert halls, performance halls, museums, art galleries, exhibition halls, historical sites and museums), activity centers, Indoor ice rink, indoor swimming pool, amusement park,
Specialize in children's playgrounds and other similar places.
2. Educational learning areas: community colleges, senior learning centers, training classes,
reading centers, social education institutions (social education halls, science education halls, libraries), elderly meal activity centers and other similar places.

Medical System Responses to the level 3 alert area

- ✘ Expand the establishment of dedicated wards
- ✘ Diversion by cabin and flow
- ✘ Set up an outdoor screening station for inspection
- ✘ Used widely telemedicine for Outpatient
- ✘ Actively launch a dedicated hospital

Countermeasures for level-3 alert area

- ✘ Personnel in level-2 and level-3 of area security should reduce unnecessary movement between regions
- ✘ Expansion of screening capacity in Wanhua District, Taipei City